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Rada Gminy Go|eszów

Zapytanie: do Wójta Gminy Go|eszów
Zbigniewa Wacławika

dot: mojej interpelacji z dnia 10. |f.2008' w sprawie bezpiecznego dojścia dzieci do szkoĘ
podstawowej i pnedszkola.

W interpelacji tej zwracałem uwagę na brak właściwego ozrakowania oraz bezpośrednie
wej ście dzieci na drogę t 26723, co przy dozwolonej prędkości na drodze, stanowi powaźne
niebezpieczeństwo' 2,1, 09. 2009 r. ponownie wysĘliłem z zapfianiem do Wójta Gminy o
rea|izać1ę interpelacji' która została przekazala do Starostwa Powiatowego w Cieszynie.
Powiatowy Załząd' Dróg Publicznych, pismem z dnia 13' 02. 2009 przesłał wyjaśnieńe, że prace
zostaną ujęte w planie na bieĄcy rok. W miesiąpu grudniu 2009 r, Zuz.ąd Dróg Publicnych w
Ciesz5mie, wspólnie z przedstawicielem Komendy Powiatowej Policji w Ciesz1mie przeprowadziła
wizję lokalną w okolicach szkoty. W jej trakcie ustalono do wykonania 9 wnioskóq w piśmie,
które przesłarro do Urzędu Gntlny. Zarząd Dróg Lokahych prosi Urząd Gminy o realizację
punktów 8 i 9 oraz częściowo pkt 2 (przedfużenie barier do przedszkola)' jako ze punkĘ te
wykraczają poza kompetencj e Zarządu Dróg' a są w kompetencji Gminy Goleszów). Nie muszę
podkreślac wagi tematu, jakim jest bezpieczeństwo dzieci. Za kika dni pójdą one do szkoły, a ich
bezpieczeństwo w niewielkim stopniu się poprawiło, zaś droga do szkoły jest w jeszcze gorszym
stanie, gdyż została wymyta pruez wodę z op'adóq co spowodowało powstanie ńerówności.
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